



## RoHS 环保声明

### RoHS environmental declaration

我们作为 TCL 通讯科技控股有限公司（以下简称为 TCT）的供应商，在此保证所有产品都能满足《环境物质管理标准》中的强制性要求：RoHS 指令、包装指令和电池指令。

Hereby we, the TCT's supplier, guarantee that all products fulfill the mandatory requirements for RoHS directive, packaging directive and battery directive that listed in <Management standard for environment-related substances>.

强制性要求 Mandatory requirements	参考标准和法规 Reference standard and regulation	适用范围 Scope of application
RoHS 指令 RoHS directive	2011/65/EU 、2002/95/EC	所有材料 All materials
包装指令 Packaging directive	94/62/EC	包装材料 Packaging Materials
电池指令 Battery directive	2006/66/EC	电池 Battery

我们（供应商）也会积极配合 TCT 完成有害物质信息的传递、调查和收集。如实填写调查表，并按 TCT 要求提供有害物质测试报告（如 RoHS 测试报告）。

We (supplier) will also actively cooperate with TCT to convey, investigate and collect information about hazardous substances. Fill in the questionnaire authentically, and provide the test report (e.g. RoHS test report) according to TCT's requirements.

如果确实是由于我们（供应商）的产品而引起的法律纠纷和赔偿等问题，我们愿意承担责任。

We (supplier) are willing to take responsibility in case our products cause problems, e.g. legal dispute or compensation, etc.

此声明从签字盖章之日起生效。

This declaration will take effect from the date of signing and stamping.

供应商全称 Supplier Name :	
地址和电话号码 : Address and Phone No. :	
公司法人代表（或被授权人）： Company's legal representative (Or authorized company representative :	
头衔 Title :	
日期 Date :	
公司盖章处（多页请加盖骑页章）： Company Stamp here (Stamp endorse with all pages if many pages) :	